

PRESS KIT

# L'AMOROSSO

AZZUR - CABANE DES AMIS - BARTA



L'AMOROSSO



# BIO ENG

France, Marseille

"A French duo based in the south of France. One is the founder of several iconic establishments in Marseille, and the other is the programmer. Together, they decided to create the duo 'l'Amorosso,' a nod to Dalida, the forever queen of the party.

L'Amorosso is fire and ice, binary. A channeling of two temperaments to form only one, in front of you. The vibe is pretty much all they seek, nothing else. For them, the party is teamwork and something they learned to do in their clubs, at home, before sharing it elsewhere.

They finally draw from what they are in their origins. There is not a set without hearing at least once a clacking darbouka. Their music is full of emotions, intuitions, and inspirations from the East and the West.

In two years, L'Amorosso has established itself as one of the duos to watch on the French melodic house scene, with their first tracks remixed by Notre Dame and played by Rampa, Adam Port, Laolu, &me...

During their nights at the Cabane des Amis, L'Amorosso invites some of the best international DJs such as Adam Port, Jimi Jules, Laolu, Shimza, Pablo Fierro, Laolu, Kasango...."





**Residencies :**

**Cabane des Amis, BARTA Club, BIBI,  
(Marseille, FR)**

**Previous Gigs at**

**Pablo (Saint-Tropez, FR), Shellona (Saint-Tropez, FR), Delta Festival (Marseille, FR), Macarena Club (Barcelona, ES), Les Bains (Paris, FR), Chez Tao (Corsica, FR), Silencio (Paris, FR), Sunday (Montpellier, FR), Bassline (Avignon, FR), Mirage (Paris, FR) and more.**









## BIO FR

Duo français basé dans le sud de la France. L'un est le fondateur de plusieurs établissements iconiques à Marseille, l'autre en est le programmeur.

À deux, ils ont décidé de créer le duo l'Amorosso, un clin d'œil à Dalida, reine de la fête pour toujours.

L'Amorosso c'est le feu et la glace, binaire. Une canalisation de deux tempéraments pour n'en former qu'un seul, face à vous. La vibe, c'est à peu près tout ce qu'ils cherchent, rien d'autre. Pour eux, la fête, c'est un travail d'équipe et une chose qu'ils ont appris à faire dans leurs clubs, à domicile, avant de la partager, ailleurs.

Ils vont finalement puiser ce qu'ils sont dans leurs origines. Il n'y a pas un set sans entendre au moins une fois une darbouka qui claque. Leur musique est pleine d'émotions, d'intuitions, d'inspirations d'orient et d'occident.

En deux ans, L'Amorosso s'impose comme un des duo à surveiller sur la scène melodique house française avec notamment des premiers morceaux remixés par Notre Dame et joué par Rampa, Adam Port, Laolu, &me...

Lors de leur soirées à la Cabane des Amis, l'Amorosso invite certains des meilleurs DJs internationaux tels que Adam Port, Jimi Jules, Laolu, Shimza, Pablo Fierro, Laolu, Kasango....

## SOCIAL MEDIA



15 K



21 K



10 K

## CONTACT

[booking@azzur-music.com](mailto:booking@azzur-music.com)